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Protokół nr LII/22 

z sesji Rady Miejskiej w Bojanowie, która odbyła się  

w dniu 28 października 2022 roku o godz. 9:00  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie 

W sesji uczestniczyli: 

 Radni Rady Miejskiej w Bojanowie: 

Jarosław Bartkowiak 

Alina Broniarz  

Waldemar Czerwiński 

Renata Jagodzik 

Jan Kubis 

Sebastian Miekisz 

Jan Moryson 

Ilona Pazoła-Szymańska 

Karolina Salamon 

Dariusz Stachowiak  

Bogumiła Woźniak 

Tomasz Woźniczka 

 Burmistrz Bojanowa- Maciej Dubiel 

 Zastępca Burmistrza, Sekretarz- Krzysztof Kurpisz 

 Skarbnik Gminy- Patrycja Kubiak 

 Radca Prawny- Teresa Andrzejewska 

 Zastępca Kierownika USC- Justyna Dolata 

 P.O. Kierownika Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Bojanowie- Aneta Lewusz 

 Dyrektor Szkoły Podstawowej im. bł. E. Bojanowskiego w Bojanowie- Małgorzata 

Świątek  

 Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Arkadego Fiedlera w Golinie Wielkiej- Paweł 

Dudziak 

 P.O. Dyrektora Szkoły Podstawowej im. Jana Brzechwy w Gościejewicach- Kalina 

Duda 

 Dyrektor Przedszkola im. Misia Uszatka w Bojanowie- Anna Busza- Noińska 

 P.O. Dyrektora Przedszkola w Trzeboszu- Karolina Busza 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

 

Do pkt. 1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 
 

Otwarcia sesji o godzinie 9:02 dokonał Przewodniczący Rady- Jan Moryson. Po przywitaniu 

wszystkich przybyłych stwierdził, że na 15 ustawowych radnych w sesji uczestniczy 12 

radnych, co stanowi quorum, więc jest ona władna obradować i podejmować decyzje.  

 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy Panie/ Panowie radni zgłaszają wątpliwości  

i uwagi co do trybu i sposobu zwołania dzisiejszej sesji? 

Na powyższe pytanie, żaden z Państwa radnych nie zgłosił zastrzeżeń.  
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Do pkt. 2. Przedstawienie porządku obrad LII sesji Rady Miejskiej w Bojanowie. 

Przewodniczący Rady poinformował, że wpłynął wniosek od Burmistrza Bojanowa  

o wprowadzenie do porządku obrad LII sesji Rady Miejskiej w Bojanowie w dniu  

28 października 2022 roku projektu uchwały w sprawie: 

1) uchwalenia „Programu współpracy Gminy Bojanowo z organizacjami pozarządowymi 

oraz innymi podmiotami działającymi w sferze pożytku publicznego na 2023 rok”, 

2) rozpatrzenia skargi na Burmistrza Bojanowa, 

3) rozpatrzenia petycji, 

4) określenia stawek podatku od nieruchomości.  

Powyższy wniosek stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Pan Jan Moryson zarządził głosowanie nad wprowadzeniem do porządku obrad 

wnioskowanych projektów uchwał.  

Wniosek został przegłosowany. Za wprowadzeniem do porządku obrad wnioskowanych 

projektów uchwał głosowało 12 radnych „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, 

Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz 

Stachowiak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

NIEOBECNI: (3) 

Beata Bura, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz  

 

Więcej zmian nie wniesiono, w związku z powyższym porządek LII sesji Rady Miejskiej  

w Bojanowie przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad LII sesji Rady Miejskiej w Bojanowie. 

3. Przyjęcie protokołu Nr LI/22 z sesji, która odbyła się w dniu 20 października 2022 

roku. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym.  

5. Sprawozdanie Burmistrza o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o złożonych oświadczeniach 

majątkowych radnych Rady Miejskiej w Bojanowie.  

7. Informacja Burmistrza Bojanowa o złożonych oświadczeniach majątkowych.  

8. Funkcjonowanie placówek oświatowych na terenie Gminy Bojanowo. 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) dokonania analizy projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy Bojanowo w celu przekazania do zaopiniowania 

organowi regulacyjnemu,  

b) zgłoszenia sołectwa do Programu „Wielkopolska Odnowa Wsi 2020+”, 
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c) uchwalenia „Programu współpracy Gminy Bojanowo z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami działającymi w sferze pożytku 

publicznego na 2023 rok”,  

d) rozpatrzenia skargi na Burmistrza Bojanowa,  

e) rozpatrzenia petycji,  

f) określenia stawek podatku od nieruchomości. 

10. Interpelacje i zapytania radnych. 

11. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  

12. Wolne wnioski i informacje. 

13. Zakończenie. 

 

Do pkt. 3. Przyjęcie protokołu Nr LI/22 z sesji, która odbyła się w dniu 20 października 

2022 roku. 

 

W związku z tym, iż do protokołu z sesji, która odbyła się w dniu 20 października 2022 roku 

nie wniesiono uwag pisemnych i ustnych, Przewodniczący Rady zawnioskował o przyjęcie 

powyższego dokumentu. 

Za propozycją Pana Jana Morysona głosowali wszyscy obecni na sesji radni- 12 głosów „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, 

Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz 

Stachowiak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

NIEOBECNI: (3) 

Beata Bura, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz  

 

Dot. pkt. 4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie poinformował zebranych o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. Pytań nie było. Informacja stanowi załącznik  

nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Dot. pkt. 5. Sprawozdanie Burmistrza o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 

 

Pan Maciej Dubiel przedstawił zebranym informację o wydarzeniach, które miały miejsce  

w okresie międzysesyjnym. Pisemna informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Następnie Burmistrz Bojanowa poinformował zebranych o wydanych zarządzeniach.  

Informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
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Dot. pkt. 6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o złożonych oświadczeniach 

majątkowych radnych Rady Miejskiej w Bojanowie. 

 

Realizując obowiązek ustawowy, Przewodniczący Rady przedstawił informację o złożonych 

oświadczeniach majątkowych radnych.  

Pisemna informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

Pismo z Urzędu Skarbowego stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

Pismo Wojewody Wielkopolskiego stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 7. Informacja Burmistrza Bojanowa o złożonych oświadczeniach 

majątkowych. 

 

Przystępując do niniejszego punktu, Burmistrz Bojanowa poinformował radnych o złożonych 

oświadczeniach majątkowych dyrektorów szkół i przedszkoli oraz kierowników podległych 

jednostek organizacyjnych.  

Pisemna informacja skierowana do Rady Miejskiej stanowi odpowiednio załącznik nr 9 i 10 

do protokołu.  

Pismo z Urzędu Skarbowego stanowi odpowiednio załącznik nr 11, 12 i 13 do protokołu. 

Pytań do przedstawionej informacji nie było.  

 

Dot. pkt. 8. Funkcjonowanie placówek oświatowych na terenie Gminy Bojanowo. 

 

Jako pierwsza głos zabrała Pani Anna Busza- Noińska- Dyrektor Przedszkola im. Misia 

Uszatka w Bojanowie, która poinformowała, że przedszkole posiada lokalizację w trzech 

budynkach: przy ul. Dąbrowskiego (trzy oddziały), przy ul. Lipowej (jeden oddział),  

w Szkole Podstawowej w Gościejewicach (jeden oddział). 

Oddziały przy ul. Dąbrowskiego i ul. Lipowej funkcjonują od godz. 6.00- 16.30, oddział  

w Gościejewicach od godz. 8.00-13.00. W roku szkolnym, we wrześniu było 106 dzieci- 

liczba ta została powiększona o przyjęcie dziecka w trakcie roku szkolnego decyzją dyrektora, 

jak również po przyjęciu dzieci uchodźców w Ukrainy (przełom lutego/ marcu- przyjęto 

sześcioro dzieci, do dnia dzisiejszego została dwójka dzieci). Pozostałe dzieci powróciły  

z rodzicami na Ukrainę bądź zmieniły miejsce zamieszkania w Polsce.  

W oddziale przy ul. Dąbrowskiego wydawane są trzy posiłki (śniadanie, obiad, 

podwieczorek). Dla dzieci, które w tym budynku zapisane są na pięć godzin- otrzymują 

śniadanie i obiad. Dzieci przy ul. Lipowej- dowożony jest obiad (dzieci przynoszą śniadanie  

i drugie śniadanie z domu). Dzieci w Gościejewicach mają zapewniony obiad w formie 

cateringu. Opłaty za przedszkole zostały zwiększone z 6 zł na 8 zł za wyżywienie ze względu 

na sytuację gospodarczo- ekonomiczną i zwyżkę cen żywności, przy czym drugie dziecko 

płaci 50% za pobyt, trzecie- nie płaci. Dzieci 6-letnie ustawowo zwolnione są z opłaty za 

pobyt. Poza zajęciami dydaktyczno- wychowawczo- opiekuńczymi wynikającymi z realizacji 

podstawy programowej, prowadzone są zajęcia z: 

- religii dla dzieci 5 i 6- letnich, 

- języka angielskiego dla wszystkich dzieci,  

- logopedii dla dzieci 5 i 6-letnich,  

- zajęcia korekcyjno- kompensacyjne,  

- zajęcia rewalidacyjne, 

- zajęcia z rocznego indywidualnego przygotowania przedszkolnego dla jednego dziecka, 

- kółka zainteresowań.  

Pomoc psychologiczno- pedagogiczna realizowana jest według orzeczenia o potrzebie 

kształcenia specjalnego, wskazań nauczycieli, rodziców bądź innych nauczycieli przedszkola. 
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Pomoc udzielana jest w pierwszej i trzeciej części dnia, kiedy dzieci w przedszkolu jest jak 

najmniej.  

W roku szkolnym 2021/ 2022 zatrudnionych było 15 nauczycieli, przy czym 3 w niepełnym 

wymiarze godzin (nauczyciel języka angielskiego, religii i logopeda). Jedna nauczycielka 

przebywała na urlopie macierzyńskim, dwie- na rocznym urlopie dla poratowania zdrowia.  

Stopnie awansu zawodowego: 5 nauczycieli dyplomowanych, 6- mianowanych, 2- 

kontraktowych. Pracownicy administracyjno- obsługowi: 

- intendent-1,  

- sekretarka-1 (1/2 etatu), 

- kucharka-1, 

- pomoc kucharki-1,  

- woźne oddziałowe-3,  

- pomoc nauczyciela-2, 

- woźny/ palacz- 1. 

W związku z przywróceniem zasad funkcjonowania przedszkola sprzed Covid-19, odbywają 

się: wycieczki tematyczne, udziały w konkursach wewnętrznych i zewnętrznych, występy dla 

lokalnego środowiska, udział w zbiórkach charytatywnych, programy edukacyjne, zajęcia 

adaptacyjne dla przyjętych dzieci, stała współpraca z Miejską Biblioteką Publiczną, występy  

z okazji Dnia Dziecka, Dnia Mamy i Taty, Festyn Rodzinny, zajęcia otwarte dla rodziców.  

W okresie wakacyjnym przedszkole pełni dyżur wakacyjny (od końca czerwca do końca 

sierpnia) przy współpracy z Przedszkolem w Trzeboszu i w Golinie Wielkiej. Za prawidłowe 

funkcjonowanie dyżuru wakacyjnego odpowiedzialny był dyrektor Przedszkola im. Misia 

Uszatka w Bojanowie. Na dyżur przyjęto 43 dzieci, podzielone na dwie grupy wiekowe. 

Obecnie w przedszkolu znajduje się 114 dzieci. Największa potrzeba przyjmowania jest 

dzieci najmłodszych.  

 

Pytań nie było. Pisemna informacja stanowi załącznik nr 14 do protokołu.   

 

Pani Karolina Busza- p.o. Dyrektora Przedszkola w Trzeboszu poinformowała, że do 

przedszkola uczęszcza 95 dzieci. Dwie grupy uczęszczają do oddziału w Trzeboszu, trzy 

grupy do oddziału w Golinie Wielkiej. Grupa starsza w Trzeboszu liczy 22 dzieci, młodsza- 

21 dzieci. Przedszkole w Trzeboszu funkcjonuje od godz. 7.30 do 13.00 oraz w godzinach 

popołudniowych- do godz. 15.00. Oddział w Golinie Wielkiej: grupa najstarsza- 13 dzieci, 

grupa średnia- 16, grupa najmłodsza- 24.  

Dzieci, które mają deficyty rozwojowe mogą uczestniczyć w zajęciach korekcyjno- 

kompensacyjnych (na całe przedszkole takich dzieci było 19). Z terapii logopedycznej 

korzystało 39 przedszkolaków. Raz w tygodniu odbywają się zajęcia z języka angielskiego,  

w grupach zerówkowych- religia. Do przedszkola uczęszcza dwoje dzieci z orzeczeniami  

o potrzebie kształcenia specjalnego- w związku z powyższym zatrudniamy nauczyciela 

współorganizującego kształcenie. Została wyrażona aprobata, że zwiększa się liczba dzieci  

z Kawcza. Poszukiwany jest pedagog specjalny i psycholog. Uroczystości i współpraca  

z innymi instytucjami rozkłada się podobnie, jak w przedszkolu w Bojanowie. Dyżur 

wakacyjny- podobnie. Stawka za pobyt zrównana jest z przedszkolem z Bojanowa.  

 

Pytań nie było. Pisemna informacja stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  

 

O godz. 9:35 posiedzenie LII sesji Rady Miejskiej w Bojanowie opuszcza Pani Anna Busza- 

Noińska.  
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Pani Kalina Duda- p.o. Dyrektora Szkoły Podstawowej im. Jana Brzechwy w Gościejewicach 

poinformowała, że w poprzednim roku szkolnym do szkoły uczęszczało 76 dzieci, z czego  

w klasach I-III- 25 uczniów, w klasach IV-VIII- 51. Liczba dowożonych uczniów: Sowiny- 

29, Gościejewice (osiedle)- 10, Wydartowo Pierwsze- 2, Tarchalin- 3, Zaborowice- 3, 

Bojanowo- 1, Gołaszyn- 1. Frekwencja: 88,06%. Wyniki klasyfikacji: wszyscy uczniowie 

byli klasyfikowani i otrzymali promocję do klasy wyższej. W szkole nie było żadnego ucznia 

z nagannym czy nieodpowiednim zachowaniem. Szkoła bierze udział w Akcji „Cała Polska 

czyta dzieciom”, „Bicie rekordu w czytaniu na przerwie”. Prężnie współpracujemy z Miejską 

Biblioteką Publiczną w Bojanowie, z księgarnią Tuliszków. W zeszłym roku wzięliśmy udział 

w Projekcie „Mała książka Wielki człowiek”- projekt skierowany do uczniów klasy 

pierwszej, którego celem jest popularyzacja czytelnictwa. Dzięki Gminie Bojanowo 

otrzymaliśmy książki ABC Empatii, Ekonomii. Odnośnie pomocy psychologiczno- 

pedagogicznej radni zostali poinformowani, że w zeszłym roku szkolnym siedmioro dzieci 

było objętych orzeczeniem o potrzebie kształcenia specjalnego, z czego pięcioro orzeczeniem 

o upośledzeniu w stopniu lekkim, dwoje- z upośledzeniem w stopniu umiarkowanym.  

W szkole duży nacisk został położony na rozwój samorządności- samorządu uczniowskiego, 

który bez pomocy opiekunów podejmował bardzo dużo działań dotyczących funkcjonowania 

szkoły (organizowany był m.in. Dzień Piżamy, Dzień w Paski, Dzień Gofra, Dzień Żelka, 

dzień Kapcia i odbyły się pierwsze dwie edycje szkolnego konkursu wiedzy rolniczej, szkolny 

konkurs quiz piłkarski). Szkoła bierze udział we wszystkich uroczystościach patriotycznych, 

odbywają się spotkania z różnymi ciekawymi ludźmi, drugi rok z rzędu organizowana była 

impreza środowiskowa- Dzień Dziecka przy współpracy z okolicznymi sołectwami. Szkoła 

skorzystała z wyjazdów w ramach przedsięwzięcia Ministra Edukacji i Nauki „Poznaj Polskę” 

oraz promowała rajdy rowerowe. Zajęcia dodatkowe: realizowany jest projekt SZS 

Wielopolska- zajęcia sportowe dla dzieci. Konkursy szkolne i pozaszkolne zawiera punkt 14 

sprawozdania. Akcje cykliczne: zbiórka surowców wtórnych (baterii, makulatury, puszek), 

zbiórka plastikowych nakrętek na rehabilitację dla chorych dzieci, zbiórka groszy w akcji 

Góra Grosza. Wykształcenie nauczycieli: doktoranckie- 1, wyższe magisterskie- 14, wyższe 

zawodowe- 0. Stopnie awansu zawodowego: nauczyciel dyplomowany- 10, nauczyciel 

mianowany- 3, nauczyciel kontraktowy- 2. Wyniki egzaminu ósmoklasisty: uczeń  

z niepełnosprawnością intelektualną osiągnął bardzo wysoki wynik (j. polski- 64%, 

matematyka- 56%, j. angielski- 44%: średnia 55%), który nigdy nie jest brany pod uwagę do 

ogólnej liczby uczniów na stronach OKE. Pozostali uczniowie- średnia szkoły: j. polski- 49%, 

matematyka- 30%, j. angielski- 27%.  

 

Pisemna informacja stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Pani Małgorzata Świątek- Dyrektor Szkoły Podstawowej im. bł. Edmunda Bojanowskiego  

w Bojanowie poinformowała, że w ubiegłym roku szkolnym dyrektorem była Pani Teresa 

Polc. Szkoła liczyła 521 uczniów. Od 1 września 2021 roku szkoła posiada jedną lokalizację- 

na ul. Lipowej 2a. Klasy I-III liczyły dziewięć oddziałów (202 uczniów), klasy IV-VIII 

szesnaście oddziałów (319 uczniów). Liczba uczniów z orzeczeniem o potrzebie kształcenia 

specjalnego- 23. Szkoła organizuje dowożenie uczniów do szkół i przedszkoli- w roku 

szkolnym 2021/2022 dowożonych było 348 uczniów. Kadra pedagogiczna: 53 nauczycieli (33 

dyplomowanych, 13 mianowanych, 5 kontraktowych, 2 stażystów). Pomoc psychologiczna 

była zapewniona uczniom poprzez organizację zajęć logopedycznych, korekcyjno- 

kompensacyjnych, zajęcia rewalidacyjne, zajęcia socjoterapeutyczne, dydaktyczno- 

wyrównawcze, terapia biofeedback. Organizacje działające w szkole: Samorząd Uczniowski, 

Liga Ochrony Przyrody, Polski Czerwony Krzyż, PTTK, Caritas, Szkolne Koło Wolontariatu. 

Prace remontowe: w okresie wakacyjnym 2021 roku należało dostosować toalety na potrzeby 
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młodszych uczniów w budynku A, powstały dwie nowe sale na skutek przekształcenia 

mieszkania w budynku A, zmodernizowano zewnętrzne klatki schodowe. W grudniu 2021 

roku na placu szkolnym pojawił się plac zabaw dla dzieci. Zajęcia pozalekcyjne 

organizowane w szkole: humanistyczne, matematyczne, przyrodnicze, kółko szachowe, 

zajęcia dodatkowe przygotowujące ósmoklasistów do egzaminu z języka polskiego, 

matematyki, języka angielskiego. Akcje charytatywne przeprowadzone w szkole dla dwóch 

dziewczynek z gminy: „Słodki dzień dla …”, Turniej siatkówki „Gramy dla Leny i Gosi”, 

mini zlot „Pojazdy z duszą”. Pomocą została wsparta również lokalna pisarka. Szkoła 

Podstawowa bierze udział w Finale Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy, po wybuchu 

wojny na Ukrainie został zorganizowany Wiosenny koncert dla Ukrainy. Współpracujemy  

z Leszczyńskim Bankiem Żywności. W ubiegłym roku szkolnym szkoła realizowała 

ogólnopolski projekt Eko- Szkoła, w ramach którego została zorganizowana impreza 

ekologiczna- gra miejska „Myślę i działam dla Ziemi”, konkursy ekologiczne. Realizowane 

były dwie innowacje pedagogiczne: „Muzyka, taniec, ruch”, „Origami bawi i rozwija”. 

Sukcesy uczniów w zawodach sportowych: I miejsce w powiecie w koszykówce dziewcząt 

Igrzysk Młodzieży Szkolnej w Rawiczu, I miejsce w Piłce Ręcznej chłopców, I miejsce 

dziewczyn w finale wojewódzkim Drużynowych Biegach Przełajowych Igrzysk Młodzieży  

w Żerkowie, II miejsce dziewczyn w finale ogólnopolskim Drużynowych Biegach 

Przełajowych Igrzysk Młodzieży w Aleksandrowie Łódzkim. Wycieczki i rajdy: nowość  

w szkole- zorganizowanie obozu językowego Euroweek. Na koniec Pani Małgorzata Świątek 

przedstawiła wyniki egzaminu ósmoklasisty: język polski: kl. 8a- 64%, 8b- 69%, 8c- 51%, 

8d- 49%, 8e- 34% (średni wynik szkoły: 53%, gminy: 53%), matematyka: 8a- 58%, 8b- 67%, 

8c- 42%, 8d- 38%, 8e- 25% (średni wynik szkoły: 46%, gminy: 42%), język angielski: 8a- 

60%, 8b- 89%, 8c- 42%, 8d- 56%, 8e- 33% (średni wynik szkoły: 56%, gminy: 48%). 

 

Pisemna informacja stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  

 

Pan Paweł Dudziak- Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Arkadego Fiedlera w Golinie 

Wielkiej poinformował, że przekaże różnice, jakie pojawiły się do dnia dzisiejszego. W 2003 

roku szkoła otrzymała imię Arkadego Fiedlera i sztandar szkoły, wobec powyższego  

w przyszłym roku szykuje się 20-lecie nadania imienia i otrzymania sztandaru szkole- 

uroczystości planowane są w listopadzie, w okolicach Dnia Patrona, który przypada 23.11. 

Do obwodu szkoły należą miejscowości: Golina Wielka, Wydartowo Drugie, Gierłachowo, 

Golinka, Kawcze. Do szkoły uczęszcza 138 dzieci, dowożone są 52 osoby. Ponad realizację 

obowiązkowego planu dydaktycznego, w szkole odbywają się zajęcia pomocy 

psychologiczno- pedagogicznej, zajęcia rewalidacyjne, zajęcia dydaktyczno- wyrównawcze, 

zajęcia rozwijające, terapeutyczne, logopedy, pedagog szkolny. Na dzień dzisiejszy brakuje 

psychologa i została podjęta decyzja o skierowaniu jednego z nauczycieli na uzupełnienie 

studiów. W szkole aktywnie działa chór szkolny. Harcerstwo aktualnie jest zawieszone, 

ponieważ osoba prowadząca harcerstwo będzie przebywać na urlopie macierzyńskim. Od 

wczoraj szkoła poszukuje nauczyciela języka polskiego na pełen etat (25 godzin), nauczyciela 

historii i Wiedzy o Społeczeństwie w ilości 13 godzin oraz nauczyciela prowadzącego 

bibliotekę szkolną. Prowadzone są liczne wyjazdy i wycieczki szkolne- uwarunkowane jest to 

planem wychowawczym szkoły (Arkady Fiedler to podróżnik). Od 2003 roku szkoła 

współdziała ze szkołą partnerską w Niemczech w Töpchin. W ramach Programu „Laboratoria 

Przyszłości” zakupiono drukarkę 3D, przedmioty do programowania 3D, drony, roboty kl. I-

III. Kółko redaktorskie, które prowadzi gazetkę szkolną „Gacuś” otrzymało kamerę, statywy, 

głośniki, aparat fotograficzny. Szczególne osiągnięcia: szkoła została nominowana do 

nagrody w Plebiscycie Edukacyjnym „Głosu Wielkopolskiego” na najlepszą szkołę- jest to 

nominacja rodziców. Jedna z nauczycielek również otrzymała nominację. Wyniki egzaminu 
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ósmoklasisty: język polski-56% (średnia gminy-53%, powiatu-55%, kraju-60%), 

matematyka- 43% (średnia gminy-42%, kraju-57%), język angielski-50% (średnia gminy-

48%, powiatu-55%, kraju- 67%). Wynik szkolny balansuje na wyniku średnim- wszystko 

uzależnione jest od osób, które tworzą zespół. Był czas, kiedy szkoła w Golinie Wielkiej 

miała czwarty wynik w województwie wielkopolskim. Był okres, że szkoła miała mniejszy 

wynik- uzależnione jest to osób, które uczą, ale również od rodziców, współpracy  

z nauczycielami. 

 

Pisemna informacja stanowi załącznik nr 18 do protokołu.    

Pisemna informacja z Przedszkola Niepublicznego „Chatka Puchatka” stanowi załącznik  

nr 19 do protokołu.  

 

Pan Tomasz Woźniczka podziękował dyrektorom za szczegółowe i obszerne sprawozdania, 

wykazane formy działalności. Pogratulowane zostały aktywności, działania i wspieranie 

nauczycieli do różnych działań projektów. Została wystosowana prośba do szkoły 

podstawowej, aby witryny były bardziej czytelne, wiadomości umieszczane na froncie. 

Prośba o współpracę z mediami, żeby więcej mówiono o szkołach, pisano. Druga kwestia- 

sprawozdania są do siebie podobne w 90%, różnią się w 10%. Jedni z Państwa wykazują te 

wyniki, inni- nie. Tak samo, jeżeli chodzi o stan zatrudnienia: w jednych podane są 

informacje- jacy nauczyciele, ilościowo, jakie stopnie awansu zawodowego, w innych- jak  

przekłada się to na etaty. Ważne jest dla mnie, jaki jest stan zatrudnienia, ile jest etatów 

pełnych, niepełnych, kto uzupełnia itd. Została wystosowana prośba, aby uściślać te dane. 

Nawiązując do informacji odnośnie braku historyka i nauczyciela WOS-u zostało skierowane 

pytanie: kto teraz uczy i czy posiada kwalifikacje? Odnośnie wyników, Pan Tomasz 

Woźniczka zgodził się z wypowiedzią Pana Pawła Dudziaka, że różnie bywa z dziećmi, ale 

nie powie, że ten rocznik był słabszy, może kolejny będzie lepszy- nie o to chodzi. Bierzemy 

pod uwagę krzywą przyrostu, EWD- jakie dzieci mieliśmy po trzeciej klasie, a jakie w klasie 

ósmej. Nie narzekajmy, że takie mamy dzieci, ponieważ wystawimy rodzicom świadectwo, że 

takie przysłali dzieci- a tak nie powinniśmy działać, jako pedagodzy. Chcemy współpracować 

ze środowiskiem rodzicielskim, dlatego zacieśniajmy tą współpracę. Jeżeli widzimy braki, 

deficyty- rozmawiajmy rzeczowo z rodzicami. Wykorzystujmy pedagoga specjalnego  

i psychologa. Do Pani Małgorzaty Świątek zostało skierowane pytanie- skąd zróżnicowanie 

wyników ósmoklasisty w klasach ósmych?  

Pani Małgorzata Świątek poinformowała, że klasa „a” to klasa sportowa- tworząc klasę, była 

to decyzja dzieci, że chcą uczęszczać do takiej klasy. Do klasy dostały się dzieci  

z umiejętnościami sportowymi i intelektualnymi. Klasa „b” to klasa językowa, która od 

czwartej klasy miała wprowadzony drugi język. Aby dostać się do klasy językowej, 

uczniowie klasy trzeciej pisali test kompetencji językowej. W związku z powyższym 

wytworzyła się sytuacja, jaką widzimy na koniec ósmej klasy- w tych dwóch klasach zostali 

skumulowani uczniowie o wysokim potencjale. Wynik egzaminu jest istotny w dostaniu się 

do wymarzonej szkoły. Rozmawiając z wszystkimi klasami ósmymi, otrzymywałam 

informację, że w klasie „a” i w klasie „b” uczniowie podkreślali, że bardzo im zależy dostać 

się do liceum nr 1, 2, 3. Byli to uczniowie, którzy wiedzieli, że muszą dobrze napisać egzamin 

ósmoklasisty. Uczęszczali na zajęcia przygotowujące, byli bardzo zaangażowani i to  

przedłożyło się na wynik. Najwyższy wynik otrzymała uczennica z klasy „b”, gdzie średni 

wynik całości wyniósł 97%. Uczniowi musi zależeć. W klasie „e”, gdy rozmawiałam, mieli 

wybraną konkretną szkołę branżową, zawód, ale mówili wprost, że im na wyniku nie zależy. 

Niezależnie od wyniku, uczeń skończy szkołę podstawową- wystarczy, że ma minimum 

wszystkie oceny dopuszczające. W klasie „e” wynik został również zaniżony z tego względu, 

że jeden uczeń, który miał nauczanie indywidualne- podpisał tylko arkusze, z trzech części 
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egzaminu miał po zero procent. Drugi uczeń w klasie „e” miał bardzo niską frekwencję  

i bardzo zaniżył wynik klasy, ponieważ miał na poziomie 14%. Obecne klasy szóste to dzieci 

zróżnicowane, ponieważ nie ma klasy językowej, sportowej. 

 

Po udzielonej odpowiedzi Pan Tomasz Woźniczka wyraził ubolewanie, że w sprawozdaniu 

nie został ujęty krótki komentarz do wyników. Została wystosowana prośba, aby na 

przyszłość zawierać refleksję- jest wówczas pełen obraz. Dzieci po szkole podstawowej mają 

prawo wybrać różne typy szkół, nie liczymy na samych geniuszy. Są szkoły techniczne  

i szkoły branżowe- potrzebujemy później fachowców. Nie czepiam się tego, prośba, aby za 

wynikami „szły” jakieś informacje. 

Następnie zostało skierowane pytanie do Pana Pawła Dudziaka- kto aktualnie uczy historii  

i lekcji WOS-u? Czy osoby te mają uprawnienia? 

Pan Paweł Dudziak poinformował, że wszyscy nauczyciele pracują zgodnie ze swoimi 

kwalifikacjami. Na dzień dzisiejszy nie brakuje żadnego nauczyciela- poszukuje, ponieważ 

będzie wakat.   

 

Kolejne pytanie zostało skierowane do Pani Kaliny Duda. Pan Tomasz Woźniczka zapytał 

cyt.: „wczoraj na spotkaniu Pan polonista mówił, że generalnie realizujecie również w czasie 

zajęć, nie trzeba nauczyciela wspomagającego więc nauczyciel prowadzący realizuje tą 

kwestię- czy też oni mają uprawnienia, po prostu Ci nauczyciele?”. 

Pani Kalina Duda poinformowała, że wszyscy nauczyciele, którzy uczą w tych klasach, mają 

uprawnienia. Została wystosowana prośba, aby dyrektorzy otrzymali wspólne wskazówki, co 

zawierać w sprawozdaniach- byłby jeden wspólny wzór i łatwiej można byłoby porównać 

szkoły między sobą.  

 

Pani Bogumiła Woźniak zwróciła się z pytaniem do Pani Małgorzaty Świątek- cyt.: ”… jakie 

działania podjęła szkoła w celu zniwelowania tych godzin, można powiedzieć, opuszczonych 

lekcyjnych, tego ucznia, którego Pani tutaj wymieniła, że dużo opuszczał zajęć szkolnych? 

Jakie szkoła podjęła działania w celu zniwelowania tego?”. 

Pani Małgorzata Świątek wyjaśniła, że dla ucznia były organizowane zajęcia dydaktyczno- 

wyrównawcze, wsparcie psychologa i pedagoga. Uczniowi udało się ukończyć szkołę 

podstawową, miał wsparcie poszczególnych nauczycieli przedmiotowych.  

 

Więcej pytań nie było.  

 

Do pkt. 9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) dokonania analizy projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

na terenie Gminy Bojanowo w celu przekazania do zaopiniowania organowi 

regulacyjnemu,   

 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Aneta Lewusz- p.o. Kierownika Zakładu Wodociągów  

i Kanalizacji w Bojanowie.  

 

Pytań nie było. Przystąpiono do podjęcia uchwały. Uchwała została podjęta 12 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 
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Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, 

Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz 

Stachowiak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

NIEOBECNI: (3) 

Beata Bura, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz  

 

Uchwała Nr LII/360/22 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 października 2022 roku  

w sprawie dokonania analizy projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy Bojanowo w celu przekazania do zaopiniowania organowi 

regulacyjnemu stanowi załącznik nr 20 do protokołu.  

 

O godz. 10:26 Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach.  

 

Podczas przerwy posiedzenie sesji opuszcza Pani Karolina Busza, Pani Kalina Duda, Pani 

Małgorzata Świątek, Pan Paweł Dudziak, Pani Aneta Lewusz.  

 

Obrady LII sesji Rady Miejskiej w Bojanowie wznowiono o godz. 10:39.  

 

Do pkt. 9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

b) zgłoszenia sołectwa do Programu „Wielkopolska Odnowa Wsi 2020+”,  

 

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Bojanowa.  

 

Pytań i uwag nie było. Przystąpiono do podjęcia uchwały. Uchwała została podjęta  

12 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, 

Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz 

Stachowiak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

NIEOBECNI: (3) 

Beata Bura, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz  

 

Uchwała Nr LII/361/22 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 października 2022 roku  

w sprawie zgłoszenia sołectwa do Programu „Wielkopolska Odnowa Wsi 2020+” stanowi 

załącznik nr 21 do protokołu.  

 

Do pkt. 9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

c) uchwalenia „Programu współpracy Gminy Bojanowo z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami działającymi w sferze pożytku publicznego 

na 2023 rok”,  

 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady.  

O głos została poproszona Pani Justyna Dolata w celu przedstawienia projektu uchwały.  
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W związku z tym, że pytań i uwag nie było, przystąpiono do podjęcia uchwały. Uchwała 

została podjęta 12 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, 

Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz 

Stachowiak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

NIEOBECNI: (3) 

Beata Bura, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz  

 

Uchwała Nr LII/362/22 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 października 2022 roku  

w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Gminy Bojanowo z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami działającymi w sferze pożytku publicznego na 2023 

rok” stanowi załącznik nr 22 do protokołu.  

 

Do pkt. 9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

d) rozpatrzenia skargi na Burmistrza Bojanowa,  

 

Projekt uchwały przedstawił Pan Jarosław Bartkowiak- Przewodniczący Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji.  

 

Pytań i uwag nie było. Przystąpiono do podjęcia uchwały. Uchwała została podjęta 12 

głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, 

Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz 

Stachowiak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

NIEOBECNI: (3) 

Beata Bura, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz  

 

Uchwała Nr LII/363/22 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 października 2022 roku  

w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Bojanowa stanowi załącznik nr 23 do 

protokołu.  
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Do pkt. 9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

e) rozpatrzenia petycji,  

 

Projekt uchwały został omówiony przez Pana Jarosława Bartkowiaka- Przewodniczącego 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

 

W związku z tym, że pytań i uwag nie było, przystąpiono do podjęcia uchwały. Uchwała 

została podjęta 12 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, 

Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz 

Stachowiak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

NIEOBECNI: (3) 

Beata Bura, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz  

 

Uchwała Nr LII/364/22 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 października 2022 roku  

w sprawie rozpatrzenia petycji stanowi załącznik nr 24 do protokołu.  

 

Do pkt. 9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

f) określenia stawek podatku od nieruchomości,  

 

Projekt uchwały omówił Pan Maciej Dubiel- Burmistrz Bojanowa oraz Pani Patrycja Kubiak- 

Skarbnik Gminy.  

 

O godz. 11:03 posiedzenie sesji opuszcza Pani Alina Broniarz.  

 

Pan Waldemar Czerwiński zwrócił się z pytaniem, cyt.: „ogólnie, procentowo jakie to są 

wzrosty?”. 

Pani Patrycja Kubiak poinformowała, że cyt.: „procentowy wzrost naszych stawek, czyli  

w stosunku, to co zostało zaproponowane, a to co mamy teraz obecnie, czyli 2022 do 2023 

roku zgodnie z projektem uchwały- to są zmiany od 15-17,5% (w zależności na której 

pozycji)”. 

 

Po udzielonej odpowiedzi, Pan Waldemar Czerwiński zapytał odnośnie podatku rolnego: 

podwyższamy czy pozostaje? 

Pan Maciej Dubiel poinformował, że nie ma uchwały odnośnie obniżenia podatku rolnego, 

czyli aktualna jest stawka zaproponowana przez GUS- 74,05 zł. 

Pani Patrycja Kubiak dodała, że konstrukcja stawki podatku rolnego jest taka, że GUS 

przedstawia informację w formie obwieszczenia o jednostkowej cenie za decytonę określanej 

za 11 kwartałów do tyłu. Stawka ta jest wytyczną do ustalenia stawek. Istnieje możliwość 

obniżenia przez radę tej stawki, przy zachowaniu odpowiedniej procedury (projekt trzeba 

przedstawić do zaopiniowania m.in. do Wielkopolskiej Izby Rolniczej), po tym dopiero radni 

mogą skorzystać z obniżonej stawki. Jeżeli rada i gmina wprowadza obniżenie stawek 

ustawowych- pokazujemy to w sprawozdaniach do Ministerstwa Finansów w skutkach 
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podatkowych, które uwzględniane są przy wyliczaniu subwencji- wysokość subwencji 

skorygowana jest na minus dla gminy.  

 

Więcej pytań nie było, przystąpiono do podjęcia uchwały. Uchwała została podjęta 5 głosami 

„za”, 3 radnych głosowało „przeciw”, 3 radnych „wstrzymało się” od głosu.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Jarosław Bartkowiak, Jan Kubis, Jan Moryson, Dariusz Stachowiak, Tomasz Woźniczka 

 

PRZECIW (3) 

Waldemar Czerwiński, Sebastian Miekisz, Karolina Salamon 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Renata Jagodzik, Ilona Pazoła-Szymańska, Bogumiła Woźniak 

 

NIEOBECNI: (4) 

Alina Broniarz, Beata Bura, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz  

 

Uchwała Nr LII/365/22 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 października 2022 roku  

w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości stanowi załącznik nr 25 do 

protokołu.  

 

Dot. pkt. 10. Interpelacje i zapytania radnych.  

 

Nie zgłoszono interpelacji i zapytań w niniejszym punkcie. 

 

Dot. pkt. 11. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  

 

W związku z tym, że nie wpłynęła żadna interpelacja i zapytanie na piśmie, Przewodniczący 

Rady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Dot. pkt. 12. Wolne wnioski i informacje. 

 

Burmistrz Bojanowa przedstawił informację odnośnie zakupu węgla po cenie preferencyjnej 

oraz zaprosił na obchody 104. rocznicy odzyskania przez Polskę Niepodległości.  

 

Wniosków i pytań nie było.  

 

Do pkt. 13. Zakończenie.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie 

zamknął obrady i zakończył LII sesję o godzinie 11:32. 

 

Protokolant      Przewodniczący Rady Miejskiej 

Justyna Wolsztyniak     Jan Moryson 

 


